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Pismem z dnia 21 grudnia 2009 r. zwróciłem się do Komendanta Głównego 
Policji z prośbą o udzielenie informacji, jak przebiega realizacja w praktyce 
postanowień ustawy z dnia 20 marca 2009 r. o bezpieczeństwie imprez masowych 
(Dz.U. Nr 62, poz. 504) w szczególności w odniesieniu do meczów piłki nożnej oraz o 
dokonanie oceny sytuacji w tym zakresie, w tym co do adekwatności unormowań 
zawartych w powołanej ustawie do rozwiązania problemu społecznego, jakim są 
agresywne zachowania części kibiców sportowych, w tym zwłaszcza piłkarskich. 

Podstawą do zwrócenia się z powyższym wystąpieniem były relacjonowane przez 
media agresywne, noszące znamiona czynów zabronionych, zachowania się kibiców 
piłkarskich oraz niepodejmowanie stosownych działań przez władze klubów piłkarskich 
i Polski Związek Piłki Nożnej. 

W związku z powyższymi informacjami powziąłem bowiem wątpliwość, czy 
uregulowania powołanej ustawy z dnia 20 marca 2009 r. o bezpieczeństwie imprez 
masowych w sposób wystarczający zabezpieczają społeczeństwo przed agresywnymi 
zachowaniami kibiców, jak również czy uregulowania te są odpowiednio stosowane w 
praktyce przez powołane do tego służby. 

Komendant Główny Policji udzielając mi żądanych informacji zwrócił uwagę, iż 
dokonanie szczegółowej oceny uregulowań ustawowych będzie możliwe dopiero po 
wejściu w życie wszystkich aktów wykonawczych do ustawy z dnia 20 marca 2009 r. o 
bezpieczeństwie imprez masowych. Wskazał mianowicie, że do tej pory weszły w życie 
jedynie trzy z siedmiu rozporządzeń wykonawczych. Procedowaniu w dalszym ciągu 
podlegają projekty rozporządzeń dotyczących: przekazywania informacji dotyczących 
bezpieczeństwa imprez masowych; wymogów, jakim odpowiadać będą: kierownik do 
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spraw bezpieczeństwa, służby porządkowe i służby informacyjne organizatora imprezy 
masowej; sposobów utrwalania przebiegu imprez masowych oraz warunków 
bezpieczeństwa, jakie powinny spełniać stadiony, na których odbywać się będą mecze 
piłki nożne. 

W mojej ocenie brak uregulowania wskazanych powyżej zagadnień 
rozporządzeniami wykonawczymi w stosunku do ustawy o bezpieczeństwie imprez 
masowych, pomimo, iż ustawa ta weszła w życie w większej części w sierpniu 2009 r. 
stanowi istotny mankament w systemie bezpieczeństwa imprez ustanawianym tą 
ustawą. 

W związku z powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą do Pana Ministra o 
poinformowanie mnie o przyczynach przedstawionej sytuacji oraz obecnym stanie 
procesu legislacyjnego dotyczącego brakujących rozporządzeń wykonawczych do ustaw 
z dnia 20 marca 2009 r. o bezpieczeństwie imprez masowych. 


